
  

Zápisnica 

z verejnej schôdze občanov, ktorá sa konala dňa 24. januára 2018 o 16.00 hod. v klube dôchodcov 

v Revúckej Lehote. 

_______________________________________________________________________________ 

  

  

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 

  

P r o g r a m  : 

  

Otvorenie 

Občanov privítal a oboznámil  s programom schôdze starosta obce MVDr. Ján Šeševička 

  

Oboznámil občanov 

-          so štatistikou obce. Oproti roku 2016 sa počet obyvateľov znížil. Stav k 31.12.2017 je  

           304. 

-          o rokovaniach obecného zastupiteľstva – rokovalo sa 8 x, bolo prijatých 50 uznesení 

-          do funkcie hlavného kontrolóra obce bola zvolená Ing. Dušana Belicová 

  

1. Aktivity obce v roku 2017 

Starosta obce oboznámil občanov s aktivitami v roku 2017. 

-     žiadosti na dotácie z fondov Európskej únie – Rekonštrukcia chodníkov – prišlo rozhodnutie 

o schválení dotácie, čaká sa na podpísanie zmluvy, poslala sa upravená žiadosť 

na Rekonštrukcia domu smútku – bola vyhlásená nová výzva. Za verejné obstarávanie na 

cyklochodník a doplnenie zmlúv sa uhradilo 1 410 €. 

-   z dotácie z BBSK vo výške 2 500 € sa vymenilo oplotenie domu smútku, z vlastných 

prostriedkov sa doplácalo približne 300 €. 

-     z dotácie z BBSK vo výške 3 000,- pre OZ LEHVAČEN sa vymenila brána o plot na vstupe 

do cintorína, opravili sa schody. OZ doplatilo z prostriedkov 2 % daní približne 1 000,- €. 

-    obec spolufinancovala opravu schodov do cintorína a zábradlie spolu za 3 050 €. 

-    opravili sa poklopy na šachtách za 100 € 

-    kúpili sa nové hasiace prístroje za 455 € 

-    zakúpili sa pivné sety (lavice a stoly) za 730 € 

-    zakúpili sa altány, gril, platné nádoby za 240 € 

-    v kultúrnom dome sa vymenil prietokový ohrievač za 195 € 

-    vymenili sa elektrické ističe za 210 € 

-    kúpili sa nové obrusy za 352 € 



-    kúpila sa nová chladnička za 170 € 

-   v decembri po zasadaní vlády v Revúcej sme dostali  príspevok  vo výške 5 000,- € na 

rekonštrukciu obecného rozhlasu a opravu strechy na šatniach na ihrisku 

-    vybudoval sa cyklochdník, jedna etapa smerom na Chyžné je dokončená, ďalšie úseky  je 

potrebné vyasfaltovať, dať mostík a osvetlenie. 

  

2. Plán na rok  2018 

- dobudovanie cyklochodníka 

- výmena vodovodného potrubia v hornej časti obce – zatiaľ sú prostriedky na opravu prípojky od 

vodojemu do dediny 

- oprava Pamätníka podala sa žiadosť na BBSK vo výške 2 500 € 

- zakúpenie bežeckého pásu do posilňovne – podala sa žiadosť na BBSK  vo výške 3 000 € 

- rekonštrukcia chodníkov 

- čaká sa na schválenie žiadosti na rekonštrukciu domu smútku – vo výške 100 tis. € 

  

  

3. Športové a kultúrne podujatia v roku 2017 

Starosta zrekapituloval športové a kultúrne podujatia v obci, ktoré boli na vysokej úrovni a na ktorých 

a ktoré mali veľmi dobrú návštevnosť: 

-          Stolnotenisový turnaj 

-          Deň matiek 

-          Deň detí 

-          Športový deň 

-          kúpanie v Tiszaujvarosi 

-          Martinská zábava 

-          Vítanie Mikuláša 

-          Rozsvietenie stromčeka 

Poďakoval všetkým, ktorí sa podieľali na organizovaní podujatí. 

Pribúdajú aj nové akcie, ktoré organizujú občania – Olddies party, Lehvatská veselica 

Priestory kultúrneho domu sa využívajú – ženy chodia cvičiť, precvičuje J. Zatrochová, navštevuje 

sa posilňovňa 

  

4. Hospodárenie obce v roku 2017 

Starosta obce poinformoval občanov o hospodárení obce v roku 2017. Upozornil hlavne na výdavky, 

ktoré boli použité na rozvoj obce.  Celkový výsledok hospodárenia bežných prostriedkov je prebytok 

vo výške 8 235,81 €. 

Skonštatoval, že za odvoz odpadu obec dopláca približne 688 €, z čoho je 250 € za veľkokapacitný 

kontajner a 170 € za nebezpečný odpad. Vyzýval občanov k separovaniu, poplatky za skládkovanie 

sa budú zvyšovať. 



  

5. Verejno-prospešné práce 

Starosta informoval občanov o verejnoprospešných prácach v roku 2017. Na projekt pracoval do 

novembra Miroslav Málik, na dobrovoľnícku činnosť pracujú p. Topoliová a p. Kovalčík. V obci nie 

sú nezamestnaní, ktorí by sa ešte mohli zapojiť do verejno-prospešných prác. 

  

5.  Diskusia 

  

 Ing. Dušan Stanko -  pochválil starostu a obecné zastupiteľstvo za akcie, zimnú údržbu ciest 

  

  

  

Pripomienky 

-    strieška nad schodmi do KD – mala by sa vyrobiť tak, aby zakryla celé schody – starosta 

odpovedal, že už 2 x striešku vytrhlo, keď sa dali chemické kotvy, celú ju odtrhlo, musí sa 

s niekým poradiť, aby nová strieška nerušila celkový vzhľad KD 

-    havarijná situácia pod mostom pri obchode 

-    lepšie odpratávanie snehu pri obchode 

Ondrej Belica – potok ja zanesený a vytápa mu pivnice, poukázal na havarijný stav brehov potoka 

Viliam Machava – sneh, ktorý odhrnie odhŕňač niektorí občania odhadzujú z chodníkov zase na 

cestu 

Milan Bajús – voda z polí okolo cyklochoníka sa vylieva na cyklochodník a strháva zeminu z násypu 

a povrchu cyklochodníka 

-    navrhol kanalizáciu nahradiť domovými čističkami, pýtal sa, či by sa na to nedali zohnať 

peniaze z fondov EÚ, 

-    verejné osvetlenie vymeniť za LED svietidlá, ktoré sú úspornejšie, 

-     protisnehové zábrany na okraj strechy kultúrneho domu, aby sa neodtrhával sneh, ktorý potom 

padá na prestrešenie schodov a ničí ho, 

-     rozpadávanie brehov potoka 

Mgr. Dušan Matúška – spýtal sa, či sa neplánuje dokúpiť vianočná výzdoba 

Mgr. Ondrej Belica – navrhol rozniesť letáky o zákaze odhŕňania snehu na cestu 

-     pri výjazde z Flippra zasadiť značku STOP 

-     na jednu stranu obce dať značku zákaz státia 

-     pouvažovať o vydaní Lehvatských novín č.II 

-     kladne hodnotil prácu obecného úradu 

Mgr. Margita Mladšia – poďakovala zastupiteľstvu a všetkým občanom obce v mene JDS za pomoc 

pri organizovaní Okresného zrazu dôchodcov, ktorý bol vysoko hodnotený 

-     navrhla vyhlásiť súťaž o najkrajšiu vianočnú výzdobu domu  

-     potrebné je urobiť zábradlie do volebnej miestnosti 



Gizka Sirkovská – osvetlenie cesty a schodov do cintorína 

Ing. Jozef Martinkovič – navrhol na Dolinu zaviesť  elektrinu 

-    zastrešiť sedenie pri studničke 

-    korene stromov od kostola po pamätník obetiam II. Svetovej vojny praskajú brehy potoka 

-    upozornil na vyvážanie smetí ku cintorínu 

Na pripomienky občanov reagovali poslanci: 

Ing. Ján Šmídt – potok je vo vlastníctve SVP, s.p., oporné múry na brehoch vybudovala obec, majú 

plytké základy, už viac krát sa na obecnom zastupiteľstve rokovalo o stabilizácii múrov na brehoch 

potoka, odpoveď SVP bola, že na SVP riešia len havarijné stavy 

Starosta obce – osvetlenie do cintorína sa plánuje, bude zase rokovať s SVP š.p. o havarijnom stave 

potoka, vianočnú výzdobu plánuje dokúpiť podľa možností rozpočtu 

  

  

Po skončení diskusie dostali prítomní menšie občerstvenie, starosta obce poďakoval všetkým 

prítomným za účasť , podnetné návrhy a pripomienky a verejnú  schôdzu ukončil. 

  

Jednotlivé pripomienky sa preberali na obecnom zastupiteľstve. 

  

Zapísala: Monika Besedová                                                                MVDr. Ján Šeševička 

                                                                                                                    starosta obce 

  

 


